

Biloba B Complex Capsules

Food supplement

Information for use. Please read carefully!

Composition:

Each Capsule contains:	
Ginkgo biloba leaf extract	120 mg
Vit.B1	5 mg
Vit.B2	5 mg
Niacin	5 mg
Vit.B6	5 mg
Vit.B12	50 mcg
Calcium pantothenate	5 mg
Magnesium oxide	60 mg

Uses:

For the symptomatic treatment of disturbances in cerebral performance due to organic brain syndrome and its major symptoms: Deficient memory, disturbances of concentration, depressive mood, dizziness, tinnitus and headache.

To improve the rheological properties of the blood and increases the circulatory flow rate, especially in the region of microcirculation.

Vitamins are recommended to be given in the cases of poor dietary intake, malabsorption, recovery time, big surgeries, elderly people, long term use of antibiotics and diuretics, pregnancy and lactation.

Vitamin B1 plays a key role in carbohydrate metabolism, its deficiency causes beri beri disease.

Vitamin B2 is essential to utilize the energy existed in food and oxidation, reduction metabolic reactions

Vitamin B6 interferes essentially in the reactions of amino acids, carbohydrates and fat metabolism, it is also necessary for hemoglobin formation.

Vitamin B12 plays a role in many metabolism and synthesis reactions and used in treating macro-cytic anemia caused by vitamin B12 deficiency.

Contraindications:

Hypersensitivity to Ginkgo biloba leaves.

Pregnancy & Breastfeeding:

There are no sufficient data for Ginkgo biloba therefore the drug should not be taken in these cases.

Side Effects:

In very rare cases, mild gastro-intestinal disorders, headache or allergic skin reactions.

Drug interactions:

Interactions with drugs inhibiting blood coagulation can not be excluded.

Amiodarone, phenobarbital and phenytoin can inter-

act with Vit. B6.

Chloramphenicol might decrease new blood cells only if taken for a long time.

Niacin can cause flushing, consuming alcohol along with it might make the flushing and itching worse.

Niacin interacts with Allopurinol and clonidine.

Long term use of Niacin might increase blood sugar.

The dose of diabetes medication might be adjusted.

Magnesium interacts with antibiotics (aminoglycoside, quinolone and tetracycline), bisphosphonate, Calcium channel blocker and muscle relaxants.

Warnings and Precautions:

Taking Vitamin B2 in large amounts can result in changing urine color into dark yellow that could interfere with many lab tests of the urine.

Consult your doctor if you have certain illnesses or health conditions before taking any supplements.

Hypersensitivity reactions or drug interactions may occur, and if they occur, stop using the product and consult your doctor.

Dosage:

One capsule to be taken twice daily.

Storage:

Store at temperature below 25° C, away from light and moisture.

Keep out of the reach of the children.

Shelf Life:

36 months.

Packing:

20 Capsules in Blister (AL Foil / PVC) in carton box.

30 Capsules in Blister (AL Foil / PVC) in carton box.

Keep this product and all products out of reach of children!



Ugarit Pharmaceutical Co.
(Fanari & Partners), Aleppo - Syria

Ugaritpharma
www.ugaritpharma.com



معلومات عن استخدام المستحضر. يرجى القراءة بعناية!

أبيودارون، فينوباربيتال وفينوتونين أن تتداخل مع فيتامين B6 . إن تناول كلورامفينيكول لفترة طويلة بالترتيب مع B12 قد تخفض من تشكل كريات الدم الجديدة.

يمكن لفيتامين B3 (نياسين) أن يسبب توهجا وحكة ويزداد الأمر سوءا إذا أخذ مع الكحول.

كما يتداخل النياسين مع ألوپورينول و كلونيدين.

إن تناول نياسين لفترة طويلة قد يرفع سكر الدم لذا يجب ضبط جرعة الأدوية المضادة للسكري.

يمكن أن يتداخل المغنيزيوم مع المضادات الحيوية من زمرة (أمينوغليكوزيد كينولون وتتراسكلين) ومع حاصرات قناة الكالسيوم بيسفسونات والمرخيات العضلية.

التحذيرات والاحتياطات:

ينتج عن تناول فيتامين B2 بجرعات عالية تغير لون البول الى الأصفر ويمكن لذلك أن يتداخل مع العديد من الفحوصات المخبرية للبول.

استشر الطبيب في حال كنت تعاني من أمراض أو حالات صحية معينة قبل تناول أي متمم.

قد يحدث تفاعلات تحسسية أو تداخلات دوائية غير مدرجة بالنشرة وفي حال حدوثها توقف عن استخدام المستحضر واستشر طبيبك.

حفظ المستحضر:

يخزن بدرجة حرارة أقل من 25°م ، بعيدا عن الضوء والرطوبة.

يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال.

الجرعة:

كبسولة واحدة، مرتان يوميا.

العمر على الزف:

36 شهرا.

التعبئة:

20 كبسولة في بليستر من (AL Foil / PVC) ضمن عبوة كرتونية.

20 كبسولة في بليستر من (AL Foil / PVC) ضمن عبوة كرتونية.

احفظ هذا المستحضر وجميع المستحضرات الأخرى بعيدا عن متناول الأطفال.

التركيب:

تحتوي كل محفظة على:

مواد فعالة:

خلاصة أوراق جينكو بيلوبا	120 ملغ
فيتامين B1	5 ملغ
فيتامين B2	5 ملغ
نياسين	5 ملغ
فيتامين B6	5 ملغ
فيتامين B12	50 مكغ
بانثونينات الكالسيوم	5 ملغ
أوكسيد المغنيزيوم	60 ملغ

الاستخدام:

اضطرابات الوظائف الدماغية الناجمة عن تناثر الدماغ العضوي

وأعراضه الرئيسية:

نقص الذاكرة، اضطرابات التركيز، اكتئاب المزاج، الدوخة، الدوار والطنين والصداع.

لتحسين الخصائص الدورانية للدم وزيادة معدل الدوران الدموي خاصة في أماكن التروية الدموية الدقيقة.

ينصح بإعطاء الفيتامينات بشكل عام في حالات نقص الوارد الغذائي ونقص الامتصاص وفي حالات فترات النقاهة من الأمراض والجراحات الكبرى، المسنون، الاستعمال طويل الأمد للمضادات الحيوية والمدرات وأثناء

الحمل والإرضاع.

يلعب فيتامين B1 دورا أساسيا في استقلاب الكربوهيدرات ويؤدي نقصه للإصابة بمرض بري بري و يعد فيتامين B2 أساسيا للاستفادة من الطاقة الموجودة في الغذاء وتفاعلات الأكسدة والإرجاع الاستقلابية.

يدخل فيتامين B6 بشكل أساسي في تفاعلات استقلاب الحموض الأمينية والكربوهيدرات والدمس كما أنه ضروري من أجل تشكيل خضاب الدم.

يدخل فيتامين B12 في العديد من تفاعلات الاستقلاب والتصنيع ويستخدم في معالجة فقر الدم كبير الكريات الناتج عن عوز فيتامين B12.

مضادات الاستخدام:

فطر الحساسية لأوراق جينكو بيلوبا.

الحمل والإرضاع:

لا توجد دراسات كافية بالنسبة للجنينكو بيلوبا لذا يجب عدم تناول هذا الدواء في حالتَي الحمل والإرضاع.

التأثيرات الجانبية:

لوحظ في حالات نادرة جدا بعض الاضطرابات المعدية - المعوية

الخفيفة والصداع أو ارتكاسات جلدية تحسسية.

التداخلات الدوائية:

لم يتم استبعاد التداخل مع الأدوية المثبطة لتخثر الدم، يمكن لأدوية



شركة أواريت للصناعات الدوائية
فنري وشركاه، حلب - سورية

Ugaritpharma
www.ugaritpharma.com

